
Sid 1 (3) + bilagor 

Årsmöte 27 april 2021, 18.30 

Närvarande: Sven-Åke Larsson, Clas Jensen, Björn Leidelöf, Rickard Gadmar, Gunilla Leidelöf, Per 
Ståhl, Robert Johansson, Hanna Nilsson, Anders Wilhelmsson, Esbjörn Blomquist, Helena Hedin, 
Carina Sandell-Widin, Elsi-Maria Ekroth, Lars Liljegren, Jonas Sand, Mats Ulvan 

Mötet öppnades av ordförande Per Ståhl som hälsade alla välkomna. 

1. Val av ordförande till mötet
Till ordförande för mötet valdes sittande, Per.

2. Val av sekreterare för mötet
Rickard Gadmar valdes till sekreterare för mötet.

3. Val av justeringsmänr

Robert Johansson och Helena Hedin valdes till justeringsmän.

4. Styrelsens verksamhetsberättelse
Årets verksamhetsberättelse presenterades av Ordförande och lades till handlingarna.
Verksamhetsberättelse 2020 finns bifogat i bilaga 1.
Björn L presenterade budgetutfallet för året.

5. Revisorernas berättelse
Revisorernas arbete har även detta år gått bra och man har inget att anmärka på.
Bokslut för 2020 bifogas i bilaga 2.

6. Ansvarsfrihet för styrelsen
Revisorerna godkände ekonomin och mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet.

7. Framställningar från styrelse eller motioner från medlemmar
Tre motioner har inkommit och varje motion presenterades separat. Motionerna bifogas som
helhet till protokollet enligt bilaga 3.

• Farthinder vid Jensens hus:
o Då inga felaktigheter kunnat påvisas på själva byggnationen, och

farthindret har markerats om genom en skyltförflyttning, föreslog
styrelsen att förslaget inte skulle bifallas. Ingen på mötet framförde
något argument för att bifalla denna motion.
Beslut: Motionen avslogs, farthindret är kvar i nuvarande utformning.
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• Snöröjning:
o Styrelsen redogjorde för sin syn på att man ansvarar för att vägen är

trafiksäker, samt att man gör detta kostnadseffektivt. Entreprenören
följer det ingångna avtalet och det är någon i styrelsen som kontaktar
ansvarig entreprenör om det bedöms finnas behov av åtgärder. Ingen
på mötet framförde något argument för att bifalla denna motion.
Stämman ansåg att styrelsen, via entreprenören, skött och ska sköta
vägen enligt tidigare linje.
Beslut: Motionen avslogs.

• Vägskyltar
o Styrelsen menade att detta inte tillhör samfällighetens ansvar, men att

det vore ett trevligt inslag att ta tag i. Detta måste dock ske i annat
format.
Beslut: Motionen avslogs, men tas vidare. Rickard Gadmar och Jonas

r Sand kommer jobba vidare med frågan. 

8. Ersättning till styrelsen
Ersättningen till styrelsemedlemmarna bibehålls på lS00kr per år och styrelsemedlem.

9. Styrelsens budgetförslag
Då budgeten numera är i balans, föreslog styrelsen att årsavgiften ska justeras så att den
bättre motsvarar kostnaden, och att detta blir 'en ny normalnivå. Den nya årsavgiften
kommer att faktureras 1 gång per år.

Styrelsens förslag till budget godkändes av stämman.
Budget 2021 bifogas i bilaga 4.

10. Val till styrelse och ansvarsposter
Mötet tog beslut enligt följande:

• Rickard Gadmar valdes om till sekreterare, 2år
• Robert Johansson valdes till revisorssuppleant, 2år
• Hanna Nilsson och Helena Hedin valdes till valberedning, 2år
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11. Övriga frågor

Styrelsen föreslår att vi framöver ska kunna kalla till årsmötet via e-post (medlemmar som
saknar e-post kallas per post) .

Besl ut : Stämman beslutade att detta går bra. 

Anders Wilhelmsson informerade att i samband med att det ska ljudisoleras i många 
fastigheter framöver, så kommer trafiken att öka på vägen. 

Mötet avslutades denna gång utan fika, men i positiv an da. 

Robert Johansson Helena Hedin 

Bilagor: 

1. Verksamhetsberättelse 2020
2. Bokslut 2020
3. Inkomna motioner
4. Budget 2021
5. Deltagarförteckning



Årsmöte 2021 

Verksamhetsberättelse 2020 Rogestad Högstorp Sockenmarken 

Vägsamfällighet 

Styrelsen har under 2020 haft fyra protokollförda styrelsemöten. 

25 februari: Konstituerande styrelsemöte genomfördes där Per Ståhl och Björn Leidelöf beslutades få 

teckna föreningens firma. 

5 maj: Offert från Svevia för årets vägunderhåll diskuterades. Efter en gemensam besiktning av vägen 

fanns ett antal punkter med behov av underhåll. Offerten minskades ner för att rymmas inom de 

beslutade budgetramarna och en del åtgärder flyttades till nästa år. Förutom asfaltering handlade 

det om kantskärning för bättre vattenavrinning och stödkanter på en utsatt plats. 

En skrivelse från en medlem om andelsberäkningen diskuterades. Eftersom saken utretts noggrant 

under föregående år beslutade styrelsen att inte göra någon förändring av andelsberäkningarna. 

Per fick i uppdrag att förhandla om ett nytt snöröjningsavtal med Bladins maskinstation.  

Björn åtog sig att fylla igen hål som bildats efter timmerbilarnas stödben. 

29 oktober: Kostnaderna för asfalteringen hade kommit in och håller sig inom budget. Svevia har fått 

uppdraget att sätta upp snökäpparna. Avtalsförslag från Bladins diskuterades och Per fick i uppdrag 

att förhandla vidare om villkoren.  Beslut togs om att lägga upp styrelseprotokollen på hemsidan. En 

skrivelse om ett farthinder diskuterades. 

19 januari: Möte inför årsmötet. Vi konstaterade att det inte går att hålla årsmötet som vanligt i 

februari på grund av pandemin. Beslutades om att skicka information till medlemmarna om att flytta 

fram årsmötet till tidigast april. Årsberättelse, bokslut, och budget diskuterades och det beslutades 

att de läggs upp på hemsidan när de är klara. Budgeten diskuterades och det beslutades att föreslå 

en budget i balans med en något förhöjd avgift jämfört med 2020. De reserver som finns nu bör 

behållas på den nivån (ca 100 000 kr) för att kunna hantera oförutsedda händelser. 

Vägunderhåll 

Svevia fick även i år uppdraget att underhålla vägen. De har efter en gemensam besiktning av vägen 

asfalterat delar med behov av förbättringar. Kantskärning genomfördes på låga partier med dålig 

vattenavrinning. Vid Högstorp lades det ut stödkanter för att undvika framtida skador på vägen. 

Svevia satte också ut snökäpparna. Nya vägstolpar är inköpta via Svevia,  för att kunna ersätta trasiga 

vid behov. 

Björn Leidelöf har putsat vägrenarna två gånger under året, fyllt igen hål som uppkommit efter 

timmerlastning vid vägen, plockat in snökäpparna och ersatt en trasig vägstolpe. 

Bladins maskinstation har utfört snöröjning och sopning av vägen. 
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Budgetförslag 2020 & Utfall 2020

Kostnader Budget Utfall  Intäkter Budget Utfall

Bankavgifter - 1,428 kr

Snöröjning 25,000 kr 12,150 kr  Medlemsavgifter 79,920 kr 79,920 kr

Kantklippning, väg 5,000 kr 4,750 kr  Statsbidrag 42,000 kr 41,335 kr

Reparation av väg 120,000 kr 127,640 kr  Kommunbidrag 8,500 kr 8,267 kr

Arvoden 6,000 kr 6,000 kr UMTS-Nät AB 1,500 kr 1,435 kr

Administrativa utgifter 1,000 kr 553 kr

Lokalhyra 100 kr 100 kr

Medlemsavgift, REV 1,160 kr 1,160 kr

Hemsida, avgift 1,750 kr 1,320 kr

Snökäppar 2,820 kr

Summa kostnader 160,010 kr 157,921 kr  Summa intäkter 131,920 kr 130,957 kr

Preliminärt resultat -28,090 kr -26,964 kr
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Budgetförslag 2021

Kostnader  Intäkter 

Snöröjning 15,000 kr  Medlemsavgifter 100,000 kr

Kantklippning, väg 5,000 kr  Statsbidrag 42,000 kr

Reparation av väg 120,000 kr  Kommunbidrag 8,500 kr

Arvoden 6,000 kr UMTS-Nät AB 1,500 kr

Administrativa utgifter 1,000 kr

Lokalhyra 100 kr

Medlemsavgift, REV 1,160 kr

Hemsida, avgift 1,500 kr

Snökäppar 3,000 kr

Bankavgifter 1,500 kr

Summa kostnader 154,260 kr  Summa intäkter 152,000 kr

Preliminärt resultat -2,260 kr

Sida 1
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